
Protokoll fra MENIGHETSRÅDSMØTE 
I Dun kirke tirsdag 21. januar kl. 18.15 

 
Til stede:  
Hild Tove Leite, Agnes Sofie Engen Gjeset, Marie Alette Skomsvold, Åse Rørmark, Reidunn 
Smines, Kurt Jensen, Ellen Tømmerås Elden, Ole Barlien, vikarprest Leiv Gunnar Skiftun, Gunn 
Ågot Leite 
Meldt frafall: Åsa Skjærvik Tranås 
 
 

VEDTAKSSAKER  
 
Sak 1/2025 Godkjenning av protokoll fra siste møte og innkalling til møte i dag  
 
Vedtak:  
Protokoll og innkalling godkjent. 
 

Sak 2/2025 Budsjett 2025  
Menighetsrådet må vedta sitt årsbudsjett.  
Forslag til budsjett med utgangspunkt i fjoråret ligger vedlagt.  
Budsjettet er bygd opp med flere prosjekt: Ungdomsklubben, minnefondet, konfirmantarbeidet, 
andre arrangement og basar. På denne måten ser vi hvor mye inntekter og utgifter det er på hvert av 
disse områdene. Den første delen uten prosjektnummer er mer generelle ting.  
Det er budsjettert med en menighetsbasar med 15.000 kr i inntekt.  
Det står både matvarer og bevertning, det er fordi noe kvalifiserer for momsrefusjon, og noe ikke. 
Før møtet skal jeg ha fått klarhet i hva som er hva. Uansett er summen av disse viktigst i denne 
sammenhengen.  
I 2025 blir det verken påskemåltid eller konfirmantjubileum, så det er færre arrangement som skal 
inn.  
 

Vedtak:  
Budsjettet ble gjennomgått og vedtatt 
 
Sak 3/2025 Menighetskveld med årsmøte  

På møtet på Lund før jul ble det bestemt at årsmøtet legges til en menighetskveld tirsdag 18. 
mars. Her må det til litt nærmere planlegging. Det har vært nevnt et «prestebad», dvs. å bli kjent 
med Elisabeth Moen Rørvik som begynner som prestevikar 1. mars. Menighetsrådet har regien 
på kvelden.  
Det er mange som gjør en stor innsats i menigheta, og menighetsrådet pleier ofte å invitere noen 
til årsmøtet for å gi dem en hilsen for sin innsats.  
 
Vedtak: 
Årsmøtet legges til menighetskvelden tirsdag 18.mars.  
Menighetsrådet kommer kl. 18.15 for å forberede møtet og smøre mat. Menighetskvelden starter kl 
19.15. 

- Man gjør unna årsmøtebiten med årsrapport og regnskap først. 
- Det blir «prestebad» med Agnes Sofie og Marie Alette som ansvarlige. Samtale med Elisabeth 

Moen Rørvik som begynner som prestevikar 1. mars. 
- Gunn Ågot spør konfirmantene om sanginnslag – de sa nei. 
- Reidunn stiller med sjokoladekaka som har 35-årsjubileum i år. 



- Kan Åsa ta med noe glutenfritt? 
- Utlodning. Alle tar med en gevinst. 

Øivind Guntvedt får årets heder fra menighetsrådet for sin innsats for Lund kirke gjennom flere tiår. 
Blant anna skaffer han juletre til kirka hvert år. Leiv Gunnar, eller en fra menighetsrådet, overrekker 
hilsenen i forbindelse med gudstjenesta søndag 23. feb. kl. 15.00 på Lund. 
  

Sak 4/2025 Gudstjenesteplanlegging  
Menighetsrådet ser litt nærmere på noen gudstjenester framover, med særlig fokus på  
-  Neste gudstjeneste i Dun kirke 2. feb. kl. 17.15 med markering av Bibeldagen  

- Friluftsgudstjenestene: Plassen i slutten av juni, Museumshaugen i juni/juli, olsok 29. juli,
 Smineset i juli og Rakkavika 7. sept. Noen av disse har gode tradisjoner, men vi kan se på  
 hvilke rammer vi kan lage rundt friluftsgudstjenestene. Det er tydelig behov for vertskap på 
 disse gudstjenestene. Flere er i ferietida og det kan være vikarer i alle roller.  
 Det har vært foreslått å ha kirkelunsj etter e gudstjeneste, altså litt mer enn kirkekaffe. Er det 
 aktuelt på en av de oppsatte gudstjenestene?  
 
Her er det bare å slippe fantasien løs.  
 
Vedtak:  

- Marie Alette er kirkevert, tekstleser og ansvarlig for kirkekaffen 2. februar. 
Man spør folk med ulik språklig bakgrunn om å lese Salme 119,105: «Ditt ord er en lykt for 
min fot og et lys på min sti» på sitt morsmål. 

- Agnes Sofie sørger for pølse m/brød etter karnevalsgudstjenesta 16. mars. Gunn Ågot skaffer 
pinata. 

- Menighetsrådet kommer tilbake til denne saken når Elisabeth har tiltrådt som prestevikar. 
 

Sak 5/2025 Kirkens Nødhjelps fasteaksjon tirsdag 8. april  

Fasteaksjonen er en landsdekkende innsamlingsaksjon, og de fleste menighetene deltar.  
Aksjonen bærer navnet «Det er håp i en dråpe vann». Konfirmantene har dette på sin plan, men 
de er for få til å dekke hele Fosnes. Er det noen i menighetsrådet som kan delta? Vi satser 
fortsatt på dør til dør innsamling, men folk kan gi på flere måter.  
 
Vedtak:  

- Åse og Reidunn tar ansvar for Lund. Vi hører om Thea konfirmant vil være med på Lund eller 
om hun deltar i Namsos. 

- Hanne spørres om Salsnes. Vi har også to konfirmanter med tilknytning til Salsnes som 
spørres om de kan gå der. 

- På Jøa stiller Hild Tove, Kurt og Ellen iallfall. 
 
Sak 6/2025 Godkjenningsprosedyrer ved søknad om utleie av kirkene til konserter  
Dette er en sak for å presisere prosedyren ved søknader om å leie kirkene til konserter etc.  
Se vedlagte forslag fra prosten.  
Menighetsrådet må godkjenne denne framgangsmåten siden det er menighetsrådet som har det 
formelle ansvaret.  
 
Vedtak: 
Fosnes menighetsråd vedtar foreslåtte framgangsmåte, men spør om det er hensiktsmessig med 
Gørans navn. Det kan skje endringer i staben. 
 
-------------- 
For Fosnes menighetsråd 



Åsa Skjærvik Tranås/Gunn Ågot Leite 


